



UNITED NATIONS CONVENTION
TO COMBAT DESERTIFICATION

COP15
ABIDJAN 2022

Great Green Wall Day

Rio Conventions Pavilion

<http://www.riopavilion.org/unccd-cop15-great-green-wall/>

#UNCCDCOP15

18 May 2022



Schedule of Events

09:00-10:30 | Danaya

How to overcome barriers to make the Great Green Wall a success in 2030?

10:45 - 12:45 | OSS, WRI, BothEnds, and CILSS

Monitoring Tree Cover and Enhancing Decision Making Tools Across Africa's Great Green Wall

13:00 - 14:00 | African Union Commission

Inter-regional engagement to inform unified policy making in sustainable land management and restoration / Great Green Wall Initiative in the drylands

15:15-15:45 | IFAD

North Face of the Great Green Wall: Resilient socio-ecological landscapes for multiple benefits in the context of the UN Decade on Ecosystem Restoration

16:00 - 17:30 | Global Green Growth Institute (GGGI); Alliance Sahel, UNCCD

Great Green Wall: for an Inclusive and climate change resilient development in Sahel through low carbon transition and agroforestry

17:45-19:15 | LA ROSE

Development and insecurity in the Sahel: from local collectivities and communities' challenges and priorities to international solidarity

19:30 -20:00 | Government of Turkey

Turkey and the Great Green Wall



Journée Grande Muraille Verte

Pavillion des Conventions de Rio

<http://www.riopavilion.org/unccd-cop15-great-green-wall/>

#UNCCDCOP15

le 18 Mai 2022



Agenda

09:00-10:30 | Danaya

Comment surmonter les obstacles pour faire de la Grande Muraille verte un succès en 2030 ?

10:45 - 12:45 | OSS, WRI, BothEnds, et CILSS

Suivi du couvert végétal et amélioration des outils de prise de décision sur la grande muraille verte d'Afrique

13:00 - 14:00 | Commission de l' Union Africaine

Engagement interrégional pour informer l'élaboration de politiques unifiées en matière de gestion durable et de restauration des terres / Initiative de la Grande Muraille Verte dans les zones arides

15:15-15:45 | FIDA

La face Nord de la Grande Muraille Verte : Des paysages socio-écologiques résilients pour des avantages multiples dans le contexte de la Décennie des Nations unies pour la restauration des écosystèmes.

16:00 - 17:30 | Global Green Growth Institute (GGGI); Alliance Sahel, UNCCD

Grande Muraille Verte : pour un développement inclusif et résilient au changement climatique au Sahel par la transition bas carbone et l'agroforesterie

17:45-19:15 | LA ROSE

Développement et insécurité au Sahel : des enjeux et priorités des collectivités et communautés locales à la solidarité internationale

19:30 -20:00 | Le Gouvernement de Turquie

La Turquie et la Grande Muraille Verte